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Aan het College van West Betuwe


Namens de fractie van het CDA heb ik enkele schriftelijke vragen betrekking hebbend op 
jacobskruiskruid en bacterievuur.


Landelijk maar ook regionaal zijn er een tweetal ongewenste situaties ontstaan waaraan wat 
betreft het CDA de grootste aandacht besteed moet worden.


In de eerste plaats is dat het zeer giftige jacobskruiskruid, het onkruid neemt explosief toe en is 
behoorlijk uit de hand gelopen.

1) is het College hiervan op de hoogte ?

2) wat worden de stappen van het College om dit giftige onkruid de kop in te drukken?


Ten tweede is er deze zomer mede door het natte broeierige weer behoorlijk veel aantasting van 
bacterievuur ontstaan in onze boomgaarden.

Bij een ieder is bekend dat diverse waardplanten debet zijn aan het verspreiden van deze 
bacterie.

1) is het College hiervan op de hoogte?

2) wat gaan de stappen worden om deze bacterie op waardplanten in onze buitenruimte en in 

particuliere tuinen binnen de perken te houden?
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